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Dnia 20.1.2025r. 

 

Rada Gminy Istebna 

Radni-Sesja 

Protokół XIII/2025 

XIII Sesja Rady Gminy  w dniu 02 stycznia 2025 

Miejsce posiedzenia: Salka posiedzeń Urzędu Gminy Istebna 

Obrady rozpoczęto 02 stycznia 2025 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:11 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Magdalena Gazur 

2. Damian Izba 

3. Barbara Kubas 

4. Hubert Kukuczka 

5. Elżbieta Legierska 

6. Piotr Lipowski 

7. Kazimierz Łacek 

8. Ewa  Macoszek-Dragon 

9. Władysław Małyjurek 

10. Bartłomiej Mucha 

11. Magdalena Mucha 

12. Agnieszka Sikora 

13. Zbigniew Wałach 

14. Jadwiga Waszut 

  

  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

Dzień dobry. Przewodnicząca Rady Gminy Istebna informuje, że obrady Rady Gminy są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Zarejestrowane w 

czasie obrad informacje są publicznie dostępne. Nie ma możliwości ich usuwania lub 

cenzurowania. Dlatego należy zwrócić szczególną uwagę na treść wypowiedzi, ponieważ istnieje 

możliwość naruszenia dóbr osobistych np. poprzez ujawnienie danych osób fizycznych nie 

uczestniczących w obradach. Szczegółowe informacje dotyczące przetwarzania danych 
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osobowych dostępne są na sali obrad oraz na stronie internetowej www.istebna.eu w zakładce 

ochrona danych osobowych. Otwieram XIII Sesję Rady Gminy Istebna Informuje, że na podstawie 

listy obecności jest obecnych 13 radnych, tak więc dzisiejsze procedowanie będzie miało moc 

prawną. 

  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

Również przechodząc do punktu drugiego, przedstawienie porządku obrad informuje, że sesja 

została zwołana na wniosek wójta w trybie nadzwyczajnym, a chodzi o uchwalenie uchwały 

dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Istebna. Czy radni wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego porządku obrad? Nie widzę. Tak więc przystępujemy do realizacji porządku. 

  

3. Podjęcie uchwał: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Istebna. 

 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

W punkcie trzecim mamy podjęcie uchwał i mamy w podpunkcie a podjęcie uchwały. W sprawie 

zmiany uchwały, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Istebna. I tutaj 

poproszę Pana, Panie wójcie, czy Pan kierownik, czy Pani skarbnik. Dziękuję. Proszę Panie 

kierowniku.  

Mirosław Kawulok Kierownik Referatu Inwestycyjnego 

- Witam serdecznie Państwa. Zmiana uchwały. Niby dołożenie środków na modernizację 

infrastruktury oświetlonej w Gminie Istebna skutkuje tym, że Gmina Istebna składając wniosek 

do Polskiego Ładu wykazała, że zadanie jest dwunastomiesięczne, czyli powyżej roku. Chcąc 

rozstrzygnąć postępowanie przetargowe musimy dołożyć na rok 2026 brakujące środki, które jak 

gdyby umożliwiają Panu wójtowi podpisanie umowy. Dziękuję.  

Bronisława Fiedor Skarbnik Gminy Istebna 

- Więc ja będę kontynuować, dziękuję. Chodzi o to, że jeżeli jest umowa z Polskiego Ładu 

dofinansowanie powyżej roku, to jest finansowanie dla wykonawcy w dwóch transzach. Jest 

pierwsza, płatność jest w trzech. Jest udział własny, potem transza pierwsza z Polskiego Ładu i na 

zakończenie inwestycji druga z Polskiego Ładu i tutaj akurat w związku z tym, że jest to 

przesunięcie powyżej 12 miesięcy. No wiadomo już jest teraz rok 25, no to przynajmniej powyżej 

12 miesięcy to musi być przynajmniej ten, choćby ten tydzień więcej niż rok, więc zadanie było 

planowane finansowanie do końca roku aktualnie bieżącego 25. Jest ta druga transza teraz w 
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obecnej sytuacji na dzień dzisiejszy planowana dopłacenie w roku 26 i na razie, bo w związku z 

tym, żeby było no tak, bo to nadzwyczajna sesja to wiadomo, że się szybko przygotowuje, żeby 

móc przetarg rozstrzygnąć. Jest zmiana tylko w wieloletniej prognozie, jest to dołożone po 

stronie dochodów i po stronie wydatków kwota 80 tysięcy w zaokrągleniu, bo to tam jest ponad 

70. No i plus trochę tego udziału własnego jeszcze, więc jest, chodzi o nadzór. Tutaj jest dołożone 

po stronie dochodów ogółem i tam wzrosły dochody ogółem jest teraz, rok 26 mówię, jest 

94181095 złotych, wzrosły dochody majątkowe 80 tysięcy jest 480000. Tu są dochody 

przeznaczone na inwestycje, to jest łącznie ich dotacje jakby na inwestycje to jest 4 miliony, ta 

rubryka kolejna 1.2.2, 450000 złotych. Wydatki ogółem są też zwiększone jest 93264643 złote. 

Wydatki majątkowe wzrost w związku z tym zwiększeniem na tym zadaniu 4881526 złotych. I to 

są, no to, że są, tutaj jest kolejna jeszcze pozycja w tym WPF-ie, że jest to pozycja finansowana w 

własnych źródeł znaczonych z Polskiego Ładu. I to zadanie, no i to jest ta pozycja, to jest załącznik 

1 teraz co omawiałam, natomiast załączniku 2 jest to w pozycji 1.3.2.25 modernizacja 

infrastruktury oświetleniowej w Gminie Istebna i był limit na 25 rok jest limit utrzymany 341 

tysięcy, limit na rok 26 jest 80 tysięcy. Tutaj jest wiadomo, jak Państwu już wspominałam jest, że 

ta płatność w dwóch transzach pół na pół, bo jest nierozstrzygnięty przetarg, natomiast będzie 

po sesji rozstrzygnięty jutro, jest kwota niższa niż była szacowana do przetargu. Plany znaczy się i 

w związku z tym połowa dotacji to nie jest, jak było w pierwszej wersji tam była pełna dotacja 

256800 to by było gdzieś połowa 123 tysiące, jeszcze jest więcej 126 tysięcy nawet ponad, więc 

jest teraz kwota niższa i ta połowa, cała dotacja jest gdzieś ponad około 150 tysięcy, więc połowa 

to jest gdzieś niecałe 80 tysięcy do 70 ileś, tak jak już wcześniej wspominałam. I to jest na ten 

moment tyle, żeby można było przetarg rozstrzygnąć i umowę podpisać. Natomiast na już 

normalnej sesji bieżącej na koniec miesiąca tego, jeszcze w tym miesiącu to będzie to wszystko 

skorygowane. Już ten limit na 25 uaktualniony będą pozmieniane, no wszystko już będzie po 

kolei dochody i wydatki tak, żeby i deficyt się przez to zmienił, bo te kwoty się pozmieniają, bo 

więcej było planowane po stronie wydatków niż teraz jest okazuje się potrzebne, więc ten 

deficyt zmniejszy się tym samym, ale zobaczymy jak będą jeszcze inne zmiany. Także tyle. 

Dziękuję bardzo.  

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Widzę, że tutaj radny Kazimierz Łacek prosi o głos. Bardzo proszę radny 

Kazimierz Łacek.  

Kazimierz Łacek Radny Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani przewodnicząca. Panie wójcie ja mam pytanie o które odcinki dróg czy co będzie 

modernizowane jak można żeby mieszkańcy wiedzieli o co chodzi. Dziękuję bardzo.  

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo prosimy o odpowiedź.  

Wójt Gminy Istebna Stanisław Legierski 

- Dziękuję bardzo Panu radnemu Panu Kazikowi. Panie kierowniku proszę.  
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Mirosław Kawulok Kierownik Referatu Inwestycyjnego  

- Więc tak, tak jak już kiedyś zostało wspomniane jest 180 punktów świetlnych, przepraszam 280. 

Będą tak, modernizacja będzie polegała na wymianie upraw świetlnych, to są odcinek Zapasieki 

cały, czyli aż de facto na Ryblik, tak. Później będzie odcinek od ronda do Byrtów, ten odcinek. 

Koniaków będzie odcinek od sklepu Euro w stronę Tynioka i będzie jeszcze lampy za, tutaj za 

Kościołem w Istebnej. To były kolejne i to by było tyle z tego co, raczej tyle, tyle. Dziękuję.  

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna  

- Dziękuję. Panie Kaziku, wszystko jasne, tak? Dziękuję bardzo. Proszę Panie kierowniku.  

Mirosław Kawulok Kierownik Referatu Inwestycyjnego  

- Jeszcze zapomniałem jeden odcinek to jest od centrum w Jaworzynce aż do de facto no 

Kawuloków o może tak. Dzięki.  

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna  

- Bardzo dziękujemy za wyjaśnienie sprawy. Czy jeszcze macie radni jakieś pytania? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Istebna. Bardzo proszę radnych o 

głosowanie. Dziękuję informuję, że trzynastu radnych jest za podjęciem uchwały. Tak więc 

wyczerpaliśmy porządek obrad. Tutaj Pan wójt prosi o głos bardzo proszę.  

Wójt Gminy Istebna Stanisław Legierski 

- Dziękuję bardzo Pani przewodnicząca. Szanowni radni. Drodzy mieszkańcy, goście, którzy nas 

odwiedzają. W związku z tym, że rozpoczęliśmy nowy 2025 rok. Chciałem wszystkim złożyć 

najserdeczniejsze życzenia, przede wszystkim dużo zdrowia, szczęścia, pomyślności, realizacji 

zamierzonych celów błogosławieństwa bożego na każdy, każdy nasz dzień tego nowego 2025 

roku, tak żebyśmy się dobrze czuli tutaj w naszej gminie. Państwu radnym też tego samego, ale 

też życzenia takiej miłej, ale merytorycznej współpracy, żebyśmy to co sobie zamierzyliśmy, 

żebyśmy potrafili realizować w tym 25 roku. Dziękuję bardzo.  

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna  

- Bardzo dziękuję. Zanim przejdę do zakończenia posiedzenia. Pozwolę się zreflektować, dlatego 

że nie przywitałam tutaj naszych zgromadzonych gości. Tak więc na zakończenie wszystkim 

imiennie i funkcyjne, funkcyjnie podziękuję za obecność. Dziękuję za obecność panu wójtowi 

Gminy Istebna Stanisławowi Legierskiemu. Dziękuję za obecność Pani wicewójt pani Klaudii 

Pasterny. Dziękuję za obecność pani sekretarz pani Grażynie Szalbot. Dziękuję za obecność Pani 

skarbnik Bronisławie Fiedor. Dziękuję za obecność Panu Mirosławowi Kawulokowi, kierownikowi 

referatu. Bardzo dziękuję za obsługę Panią z Biura Rady i Panu informatykowi. I bardzo dziękuję 

za obecność wszystkim Paniom radnym i Panom radnym.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik Referatu Rozwoju Infrastruktury i Ochrony Środowiska Mirosław Kawulok 
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- Skarbnik Gminy Istebna Bronisława Fiedor 

- Kazimierz Łacek 

- Kierownik Referatu Rozwoju Infrastruktury i Ochrony Środowiska Mirosław Kawulok 

- Kierownik Referatu Rozwoju Infrastruktury i Ochrony Środowiska Mirosław Kawulok 

- Wójt Gminy Istebna Stanisław Legierski 

  

  

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Istebna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska, Piotr Lipowski, 

Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, 

Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Gazur 

Uchwała nr XIII/79/2025 

  

4. Zakończenie posiedzenia. 

Magdalena Mucha Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

I przechodząc już do punktu czwartego zakończenie posiedzenia zamykam XIII Sesję 

Nadzwyczajną Rady Gminy Istebna. Bardzo dziękuję. 

  

Przewodnicząca 

Rady Gminy Istebna 

  

Przygotował: Magdalena Rucka 


